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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 7 din 30.06.2021 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 30 iunie 2021, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, Cojocea Eugenia-Dumitrița dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 249/24.06.2021 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

30.06.2021, ora 130 cu următoarea ordine de zi: 

 

- Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Rebricea din 

data de 31.05.2021. 

 

1. Proiect de hotărâre privind atestarea inventarului bunurilor care alcătuiesc 

domeniul public al comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind înregistrarea 

audio-video a şedinţelor Consiliului local al comunei Rebricea 

3. Proiect de hotărâre privind privind îndreptarea erorii materiale cuprinse în 

art.1 al Hotărârii Consiliului Local Rebricea, cu nr. 61 din 31 iulie 2013 prin care 

i-a fost atribuit cu titlu gratuit doamnei FERARU IULIANA-ELENA (actuală 

MOLDOVAN IULIANA-ELENA)  în temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul 

acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, a unei 

suprafețe de teren din domeniul privat al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea limitei de intravilan propusă prin 

actualizarea Planului Urbanistic General al comunei Rebricea, județul Vaslui. 
 

 

Inainte de a se supune la vot ordinea de zi, domnul primar propune propune 

suplimentarea ordinei de zi cu următorul  proiect: 
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- Proiectul de hotărâre de modificare a Hotărârii nr. 4 din 25 ianuarie 2021 privind stabilirea 

normativelor proprii de cheltuieli pentru Consiliul local, serviciile publice subordonate acestuia 

si Primaria comunei Rebricea, pentru anul 2021. 

 

Se voteaza și se aproba în unanimitate modificarea ordinii de zi. 

 
Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

1.  Având în vedere că la ședință sunt prezenți si doi reprezentanți ai SC Andressen SRL 

Iasi, firma care se ocupa de actualizarea Planului Urbanistic General, domnul primar solicită să 

se înceapă ședința cu  punctul patru înscris pe ordinea de zi, pentru a prezenta Proiectul de 

hotărâre privind aprobarea limitei de intravilan propusă prin actualizarea Planului Urbanistic 

General al comunei Rebricea, județul Vaslui. 
 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Reprezentanții firmei Andressen arată domnilor consilieri care sunt limitele propuse ale 

fiecărui sat dar în urma discuțiilor cu aceștia se hotărăște amânarea proiectului de hotărâre 

având în vedere propunerile dumnealor de extindere a limitelor. 

 

 

Domnul primar propune amânarea proiectului privind aprobarea limitei de intravilan 

propusă prin actualizarea Planului Urbanistic General al comunei Rebricea, județul Vaslui iar 

domnii consilieri aprobă acest lucru. 
 
 

            2. Se trece la proiectul cu nr. 1, înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind atestarea inventarului bunurilor care 

alcătuiesc domeniul public al comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind atestarea inventarului 

bunurilor care alcătuiesc domeniul public al comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „împotrivă” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 
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 3.  Se trece la cel de-al doilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului privind înregistrarea audio-video a şedinţelor Consiliului local al comunei 

Rebricea. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

Domnul consilier Robac Florin spune că nu înțelege pentru ce este necesar aprobarea 

acestui proiect de hotărâre, pentru că după dumnealui procesele verbale sunt întocmite de către 

secretar  cum trebuie. 

Dumnealui consideră că dacă vor fi discuții ulterioare referitoare la ceea ce s-a scris în 

procesul verbal de ședință dacă este sau nu întocmai cu înregistrarea atunci va trebui să 

pierdem mult timp în ședințe doar pentru a derula și asculta ceea ce s-a înregistrat. 

Doamna secretar spune că speră să nu fie această situație. 

Nici domnul consilier Vatavu Titi nu este de acord cu aprobarea acestui proiect, din 

același motiv ca și a domnului Robac. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

Regulamentului privind înregistrarea audio-video a şedinţelor Consiliului local al comunei 

Rebricea. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu 12 voturi „ pentru” și 1 abținere. 

 

 

4.  Se trece la cel de-al treilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale cuprinse în 

art.1 al Hotărârii Consiliului Local Rebricea, cu nr. 61 din 31 iulie 2013 prin care i-a fost 

atribuit cu titlu gratuit doamnei FERARU IULIANA-ELENA (actuală MOLDOVAN 

IULIANA-ELENA)  în temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru 

construirea unei locuinţe proprietate personală, a unei suprafețe de teren din domeniul privat al 

comunei Rebricea, județul Vaslui. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind îndreptarea erorii 

materiale cuprinse în art.1 al Hotărârii Consiliului Local Rebricea, cu nr. 61 din 31 iulie 2013 

prin care i-a fost atribuit cu titlu gratuit doamnei FERARU IULIANA-ELENA (actuală 

MOLDOVAN IULIANA-ELENA)  în temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor 

pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, a unei suprafețe de teren din domeniul 

privat al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
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   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

5.  Se trece la punctul suplimentat pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr. 4 din 25 ianuarie 

2021 privind stabilirea normativelor proprii de cheltuieli pentru Consiliul local, serviciile 

publice subordonate acestuia si Primaria comunei Rebricea, pentru anul 2021. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități economico-

financiare, agricultură, juridică și de disciplină la proiectul de hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi proiectul de hotărâre 

privind modificarea Hotărârii nr. 4 din 25 ianuarie 2021 privind stabilirea normativelor proprii 

de cheltuieli pentru Consiliul local, serviciile publice subordonate acestuia si Primaria comunei 

Rebricea, pentru anul 2021. 

 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

 

 

5. Interpelări și răspunsuri. 

- Domnul primar informează domnii consilieri de cererea doamnei Frunză Elena, care 

solicită un traseu intern. Doamna fiind prezentă la ședință, domnul primar o invită să își 

prezinte solicitarea. 

Doamna Frunză explică ca în urma unui curs de antreprenoriat susținut prin GAL 

trebuie să dezvolte un plan de afaceri numit Antreprenor în Satul meu. Dumneaei dorește să se 

înființeze un traseu de trasport intern pe ruta Tufești- Draxeni- Sasova- Rebricea- Rateș- Bolați. 

Va trebui un manager de transport dar exită deja, în persoana domnului viceprimar. 

Pentru a putea face acest proiect alaturi de GAL și primăria Negrești, este necesar ca 

prin hotărâre de consiliu să se aprobe înființarea acestui traseu, intervalele orare și stațiile de 

oprire. 

 

Se supune la vot și domnii consilieri aprobă cererea doamnei Frunză și inițierea 

proiectului. 

  

- Domnul primar prezintă cererile domnului Petrovici care solicită ajutor de urgență dar   

      domnii consilieri nu sunt de acord. 
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- Se discută o serie de probleme ce afectează comuna cum ar fi lipsa de vizibilitate pe DC 135, 

distrugerea iluminatului de către doi tineri care au aruncat cu pietre noaptea, problema 

gunoaielor din Rates și Bolați, gunoaie făcute de către cei care vând legume și fructe, care 

aruncă pepeni stricați, cartoane pe marginea drumului,  problema gălăgiei făcute de cei care 

vând diverse lucruri strigă pe drumuri, de necesitatea cosirii și la casele părăsite sau unde 

locuiesc bătrâni, de problema parcului de joacă din Draxeni, care este părăsit și iarba a 

crescut foarte mare, oamenii sunt în periol când trec pe acolo, este terenul primăriei și 

trebuie curățat spune doamna Ciobanu Dumitrița. 

 

- Domnul Toma Gabriel, consilier achiziții publice anunță pe domnii consilieri că are nevoie 

de spijinul consiliului local pentru definitivarea Strategiei Naționale de Dezvoltare, care este 

Biblia Investițiilor pentru următorii 6 ani. Solicită ca dumnealor să vină într-o zi pentru a 

purta discuții referitoare la nevoile comunității. Este indicat să vină și un grup de tineri, ei 

având o altă abordare. 

Se hotărăște o întâlnire duminică 11 iulie la ora 8.00. 

 

- O altă problemă ce se discută este referitoare la solicitarea domnului Anton privind 

înființarea serviciului de gospodărire comunală. Doamna secretar prezintă situația, a 

răspuns domnului consilier la solicitare și a făcut și un raport de specialitate căruia îi dă 

citire. 

Se discută ca la prima rectificare bugetară să fie prinși bani pentru a se efectua un studiu de 

fundamentare privind necesitatea și oportunitatea existenței acestui serviciu. 

 

 

Se supune la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa din data de 31.05.2021:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

 

Procesul verbal al ședinței anterioare a fost aprobat în unanimitate. 

 

 

           Se încheie ședința consiliului local din data de 30.06.2021. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier Dumitrița-Eugenia Cojocea    Jrs. Adina Maftei 


